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Ετοιμο το σχέδιο 
γιο τις πλαισιακές 

συμφωνίες του ΟΤΕ
Τι προβλέπει η πρόταση της Price Waterhouse

Σχέδιο -  κατεύθυνσης για τον τρόπο με τον 
οποίον ο ΟΤΕ θα συνάψει πλαισιακές συμφω
νίες με βιομηχανίες τηλεπικοινωνιακών και 
άλλων συναφών υλικών συνέταξε -στις γενι
κές του αρχές- η εταιρία Price Waterhouse. 
Επί των αρχών αυτών όλοι οι συντελεστές θα 

ληθούν να συνάψουν συμφω- 
ία, η οποία θα εξειδικεύεται 

κατά την ειδική προγραμματι
κή συμφωνία που θα αφορά 
κατηγορίες υλικών που επιθυμεί να προμη
θευτεί ο ΟΤΕ.

Ο χρονικός ορίζοντας βάσει του οποίου θα 
κινηθούν οι πλαισιακές συμφωνίες μεταξύ του 
ΟΤΕ και των βιομηχανιών φθάνει μέχρι το 
2005. Οι δε συμφωνίες αφορούν υλικά προϋ
πολογισμού 400 δισ. δρχ. (και άνω) για το τμή
μα μεταγωγής του δικτύου, το αστικό δίκτυο, 
το υπεραστικό και ζευκτικό, τις ανάγκες για 
καλώδια, το SDH, κ.ά.

Στο σχέδιο της Price Waterhouse για τις 
προγραμματικές συμφωνίες υιοθετούνται τέσ
σερα βασικά εργαλεία:

1 Ρήτρα μειωτικής διόρθωσης των τιμών 
(price erosion) των υλικών που θα προμηθεύ
εται ο ΟΤΕ, με το σκεπτικό ότι οι βιομηχανίες 
μέσα από μακροχρόνιες συμβάσεις μπορούν 
να βελτιστοποιήσουν τους συντελεστές παρα
γωγής, αλλά και να αποσβέσουν το κόστος της
\__________________________________

επένδυσής τους (για την παραγωγή των ίδιων 
υλικών).

2 Τύπος αναπροσαρμογής για τις τιμές των 
υλικών που θα προμηθευτεί ο ΟΤΕ, ο οποίος 
θα ισχύει για καθένα από τα έτη ισχύος της 
συμφωνίας και θα έχει σταθερούς και μετα

βλητούς συντελεστές. Αυτοί θα 
προσδιορίζονται με σαφήνεια 
από την έναρξη της συμφω
νίας.

3 Εφάπαξ έκπτωση για τα υλικά που θα προ
μηθευτεί θα απαιτεί ο ΟΤΕ, η οποία μάλιστα 
θα είναι συνυφασμένη και με τις ποσότητες 
που θα έχει την απαίτηση να παραλάβει.

4 Οι τελευταίες τιμές βάσει των οποίων ο 
ΟΤΕ έχει ήδη παραλάβει υλικά από τις βιομη
χανίες θα αποτελόσουν την αφετηρία της δια
πραγμάτευσης, ενώ θα συνυπολογιστούν και 
οι εξελίξεις των τιμών σε διεθνές επίπεδο κα
θώς επίσης και το γεγονός του χαρακτηρισμού 
κάποιων τεχνολογιών ως φθινουσών.

Από την Price Waterhouse προτείνεται στον 
ΟΤΕ να συγκροτήσει ένα μόνιμο όργανο το ο
ποίο θα συνεδριάζει κάθε τρεις μήνες και θα 
παρακολουθεί την εξέλιξη του επιπέδου των 
τιμών των υλικών που θα περιλαμβάνονται 
στις προγραμματικές συμφωνίες, τις νέες τε
χνολογίες που εναλλακτικώς θα αντκαθιστούν 
τις υφιστάμενες κ.ά.

Της ΑΡΙΣΤΕΑΣ ΜΠΟΥΓΑΤΣΟΥ

ΟΤΕ: επενδύσεις 4,5 δισ. δολαρίων
Κρίσιμη για χον Οργανισμό η ερχόμενη τριετία ενόψει απελευθέρωσης των τηλεπικοινωνιών

Οι πρόεδροι του ΟΤΕ και της ΙΝΤΡΑΚΟΜ καθηγητής Δ. Παπούλιας και Σ. Κόκκαλης «δια
σταύρωσαν τα ξίφη τους» στη διάρκεια του 36ου πανευρωπαϊκού συνεδρίου της Ενωσης 
Τηλεπικοινωνιακών Μηχανικών.

Με επενδύσεις ύψους 4,5 
δισ. δολαρίων στην τριετία 
1997-2000 ετοιμάζεται να υ
ποδεχθεί ο ΟΤΕ το 2001 την 
πλήρη απελευθέρωση της 
φωνητικής τηλεφωνίας και 
του δημόσιου τηλεπικοινω
νιακού δικτύου της, όταν η 
Ευρώπη θα έχει προχωρήσει 
ήδη από 1.1.98 στην απελευ
θέρωση των 
τηλεπικοινω
νιακών αγο
ρών, στο πλαί
σιο της Συμφωνίας της Γενεύ
ης·

Από την άλλη πλευρά, ο 
πρόεδρος της ΙΝΤΡΑΚΟΜ 
Σωκ. Κόκκαλης επιμένει 
στην άποψη ότι «τα κρατικά 
τηλεπικοινωνιακά μονοπώ
λια εμποδίζουν την άμεση 
και ταχύτερη εισβολή των 
νέων τεχνολογιών για την ε
ξυπηρέτηση του χρήστη» και 
υποστηρίζει ότι «η απελευθέ
ρωση της αγοράς και η ταχύ
τατη ιδιωτικοποίηση των 
κρατικών τηλεπικοινωνια
κών μονοπωλίων αποτελούν 
μονόδρομο για την ανάπτυξη 
των εθνικών και περιφερεια
κών οικονομιών».

«Η τηλεπικοινωνιακή αγο
ρά δεν υπόκειται σε κανενός 
είδους παρέμβαση, διαμηνύει 
ο γ.γ. του υπουργείου Μετα
φορών Π. Ιωαννίδης. Δεν 
μπορούμε να μανατζάρουμε

την υποδομή των τηλεπικοι
νωνιών είτε σε τοπικό είτε σε 
διεθνές επίπεδο. Και προσθέ
τει, «πρώτα να δούμε τις εθνι
κές υποδομές κόντρα στο πα
γκόσμιο δίκτυο και αφού εξα
σφαλίσουμε το εθνικό δίκτυο 
να προσφέρουμε υπηρεσίες 
στο σύνολο των δεκτών».

ΟΤΕ και ΙΝΤΡΑΚΟΜ
«διασταύ ρω 
σαν τα ξίφη 
τους», ειρηνι
κά αυτή τη 

φορά, από το βήμα του 36ου 
πανευρωπαϊκού συνεδρίου 
της Ενωσης Τηλεπικοινω
νιακών Μηχανικών (FIT-
CE), που άρχισε χθες στη 
Θεσσαλονίκη, με αντικείμε
νο τις «Αναδυόμενες Αγορές 
στις Τηλεπικοινωνίες στην 
Αυγή της Νέας Χιλιετίας».

Ο πρόεδρος του ΟΤΕ κα- 
θηγητής Δ. Παπούλιας επι- 
σημαίνοντας ότι η απελευθε
ρωμένη αγορά τηλεπικοινω
νιών προσεγγίζει το 1 τρισ. 
δολάρια, ανέφερε ότι ο Οργα
νισμός για να ανταποκριθεί 
στις επικείμενες αλλαγές ο
λοκλήρωσε τις επιχειρηματι
κές κινήσεις για την παροχή 
υπηρεσιών προστιθέμενης α
ξίας (κινητή τηλεφωνία, 
ΙΝΤΕΡΝΕΤ, δορυφορικές ε
πικοινωνίες) και επίκειται η 
εισαγωγή στις υπηρεσίες 
συνδρομητικής τηλεόρασης

και πολυμέσων με τη χρήση 
δικτύων ευρείας ζώνης.

Ο κ. Κόκκαλης υπέδειξε 
την ανάγκη άρσης των κανο
νιστικών υπηρεσιών και τη 
δημιουργία κατάλληλου α
νταγωνιστικού περιβάλλο
ντος και λίγο αργότερα στη 
συζήτηση στρογγυλής τρα- 
πέζης αναγνώρισε ότι «οι ευ

καιρίες συνδέονται και με ρί
σκο. Στις ΗΠΑ, για παρά
δειγμα, έχουν δημιουργηθεί 
γίγαντες, αλλά κανείς δεν έ
χει μετρήσει πόσοι έχουν χα
θεί».

Βρισκόμαστε σε ένα χάος 
και με αυτό μπαίνουμε στον 
21ο αιώνα, τόνισε ο Σ. Κονι- 
δάρης από την 13η Γ.Δ. της

Ευρωπαϊκής Επιτροπής, α
νακοινώνοντας ότι στα τέλη 
του έτους η Κομισιόν προτί- 
θεται να ανακοινώσει μέτρα 
για την ασφάλεια των τηλε
πικοινωνιών στο δίκτυο των 
μελλοντικών υπηρεσιών, 
που θα ισορροπούν τους κα
νόνες σε εθνικό και διεθνές ε
πίπεδο.

Της ΑΘΗΝΑΣ ΚΑΛΑΪΤΖΟΓΑΟΥ


